
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/13

z sesji Rady Gminy Łubnice
odbytej dnia 10 kwietnia 2013 roku

 
 

W sesji udział wzięli wszyscy radni.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:

 
1. Anna Grajko – Wójt Gminy
2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 
4. Sołtysi

 
Przyjęto protokół z poprzedniej sesji.
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1.     Zatwierdzenie  planu kontroli Komisji Rewizyjnej.
2.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.
3.     Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy na lata 2013-2017.
4.     Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących 

mienie komunalne.
5.     Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej.
6.     podjęcie uchwał dotyczących gospodarki odpadami.
7.      Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami.
8.     Sprawy różne i interpelacje.

 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 1
 
P. Skiba – aby Komisja Rewizyjna mogła działać musi mieć plan kontroli zaakceptowany przez 
Rade Gminy. Komisja taki plan opracowała przedstawia się on następująco:
1. kontrola wykonania budżetu za 2012 rok
2. kontrola wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku
3. kontrola Ośrodka Pomocy Społecznej
4. kontrola szkół
5. kontrola Centrum Kultury
6. kontrola Ochotniczych Straży Pożarnych
7. kontrola Stacji Uzdatniania Wody
8. doraźne kontrole zlecone przez Radę Gminy
 
Przedstawiony plan kontroli zatwierdzono jednogłośnie.
 
Ad. 2 
 
P. Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały
P. Polak – w § 3 powinny być wyszczególnione drogi, których ta kwota dotyczy
P. Przew. – jest wyszczególnione wcześniej i nie może być na inne, jest to zabezpieczenie gdyby to 



300 tysięcy brakło na te drogi.
Uchwała Nr XXXIII/100/13

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok
jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Wójt – dostaliście ten regulamin na poprzedniej sesji w tym jest zmiana w ilości lokali 
mieszkalnych. W poprzedniej wersji wszystkie kontenery, w których są świetlice były jako 
mieszkalne.

Uchwała Nr XXXIII/101/13
w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Łubnice na 
lata 2013-2017

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 4 
 
P. Przew. – zapoznał z treścią uchwały

Uchwała Nr XXXIII/102/13
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie komunalne.

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 5
 
P. Wójtowicz – jakie są przesłanki do sprzedaży tej nieruchomości
P. Przew. – jest to nieruchomość rolna, nieużytkowana od kilkunastu lat. wpłynęło podanie o kupno 
tej działki. Naszym zadaniem jest podjęcie decyzji czy ją sprzedajemy, nie jest powiedziane, że 
kupi ją ten, który złożył podanie bo sprzedaż będzie w drodze przetargu.
P.Walęzak – trzeba jeszcze ustalić jaka to jest działka, czy daje nam jakieś przychody czy nie, jak 
nie jest użytkowana to może jakby ktoś wziął to byśmy mieli dochód.
P. Bryk – ja generalnie jestem przeciw, ale rozmawiałem z synem tego, który przekazał na Skarb 
Państwa i on jest zainteresowany dzierżawą a może kiedyś by ją wymienił na drogę.
P. Wójtowicz – jestem negatywnie nastawiona do sprzedaży gruntów gminnych
P. Przew. – widzę, że są różne głosy na temat sprzedaży może więc przegłosujemy uchwałę
za przyjęciem uchwały – 3 głosy
przeciw – 9 głosów
wstrzymujące się – 3 głosy
 
Ad. 6 
 
P. Przew. – uchwały te były temat obrad komisji jeszcze w poprzednim roku, nie zostały one 
podjęte ale teraz już Wojewoda narzucił nam obowiązek podjęcia tych uchwał.
P. Wójt – uczestniczyłam w takim szkoleniu zorganizowanym przez Wojewodę, w zasadzie to 
powinno być tak, że teraz uchwalacie ale jak coś się zmienia np. po przetargu cena to powinno się 
podjąć nową uchwałę. Gminy, które podjęły uchwały wcześniej teraz już po zmianie ustawy będą 
zmieniać uchwały. W wielu przypadkach Wojewoda dała do poprawki. jeśli dzisiaj podejmiecie te 
uchwały to żeby sołtysi rozdali deklaracje do 15 maja a do 31 maja zwrot do Urzędu. Dobrze by 
było też zrobić zebrania i wytłumaczyć ludziom.
P. Kwiecień – co z osobami, których nie ma a są zameldowani, może byśmy się zapoznali z tym 



regulaminem
P. Wójt – w tej chwili będzie to wynikać z deklaracji gdzie wpisuje się osoby zamieszkałe a nie 
zameldowane 
P. Bolon – co z umowami, które były zawarte na wywóz śmieci musza być wypowiedziane
P. Wójt – tak, muszą być wypowiedziane
P.Walęzak – oni to tłumaczą, że idzie to z automatu
P. Wójt – nie, różnie interpretuję przepisy ustawy śmieciowej
P. Motyl – co ze szkoleniem na temat segregacji śmieci
P. Wójt – jak będą już podjęte uchwały to będziemy przekazywać informacje na temat segregacji
P. Skiba – my się tak nie nakręcajmy z tymi śmieciami, bo ustawa jeszcze nie weszła w życie a już 
są nowelizacje i pewnie ich będzie jeszcze więcej i my też będziemy musieli nie raz zmieniać te 
uchwały

Uchwała Nr XXXIII/103/13
w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Łubnice

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/104/13
w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/105/13
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczona przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/106/13
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki takiej opłaty

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXIII/107/13
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi

jako załącznik do niniejszego protokołu 
12 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się

Uchwała Nr XXXIII/108/13
w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Łubnice

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 7
 
P. Wójt – ostatnia sesja była dwa tygodnie temu z tego jeden tydzień byłam na chorobowym. z 
ważniejszych wydarzeń to uczestniczyłam w tym spotkaniu śmieciowym, o którym już mówiłam.
Dziękuję wszystkim radnym za złożenie zapotrzebowania na środki .
Padają pytania o zebrania, musimy się wstrzymać do czasu wysłania uchwał, bo jakby nam uchylili 
to co innego byśmy mówili na zebraniach a co innego będzie.
Jak pamiętacie występowaliśmy o oznaczenie drogi krajowej  przyszła odpowiedź ( w załączeniu). 



Dzisiaj na spotkaniu Zarząd Dróg Powiatowych chciał nam przekazać oznakowanie przystanków na 
co nie wyraziłam zgody. również dzisiaj była poruszana sprawa dofinansowania do remontu drogi 
w Wilkowej oni mają ja ujęta w 2010 roku ale maja zapis, że uległa zniszczeniu w wyniku 
podtopień w marcu i dlatego finansowanie z środków powodziowych wynosi 80 %.
 
Ad. 8
 
P. Wójtowicz – była kaucja gdyby były nie wykonane usterki na drodze Łubnice – Słupiec 
wnioskuję żeby tego nie uwalniać bo są nie wykonane prace. chcieliśmy zgłosić razem z sołtysem 
była wysypywana droga rumoszem za Panem Komasarą ale jest tak źle zrobiona pozostawiane 
głazy jest po prostu nie przejezdna
P. Suchoń – czy ona będzie dalej robiona
P. Wójt – miała być robiona ale jedna osoba się nie zgodziła
P. Wójtowicz – absolutnie wszyscy się zgodzili
P. Wójt – mamy oświadczenie Pana Dudka, że się nie zgadza a już były paliki zabite 
P. Motyl – trzeba robić wszystko żeby to poprawić
P. Walęzak – mnie się wydaje, ze jest brak nadzoru nad tymi co wożą
P. Wójt – był ten problem poruszany na zebraniu i była mowa, że zostanie wyrównana kamieniem
P. Motyl – ale nie jest zrobione
P. Wójt – kiedy, w zimie miała być zrobiona
P. Walęzak – ciągle jest problem z Łubnicami, robi się i ciągle jest mało
P. Wójtowicz – u nas się mówi, że Słupcowi ciągle mało
P. Suchoń – nie da się zrobić jej do końca
P. Skiba – jak się komuś zleca przywóz rumoszu to trzeba zaznaczyć żeby nie było głazów bo to 
jest za darmo
P. Bryk – w przetargu zaznaczyć, że nie mogą być głazy tylko odpowiedniej frakcji
P. Przew. – ustalone było, że dzisiaj zbieramy się o dziewiątej i jedziemy oglądać drogi, odbyło się 
to zapoznam teraz z protokołem ustaleń dokonanych na miejscu (w załączeniu) 
P. Nowak – z tego co mi wiadomo to miały być drogi dojazdowe do pól,
a z tego protokołu wynika, że 2 pierwsze drogi nie są do pól. Miał być objazd a jak nie było to na 
jakiej podstawie ustalono ta listę.
P. Przew. – nie było objazdu bo zimę to każdy widzi nie musi jechać w teren
P. Kwiecień – dziękuję za to, że pamiętacie o mnie, obiecane było i nie ma jej.
P. Dach – na terenie naszej gminy dróg dojazdowych do pól jest masa, ale ustaliliśmy, że w 
pierwszej kolejności zrobić tam gdzie jest posesja i dojazd do pól.
P. Kwiecień – ja się pytam dlaczego nie ma mojej drogi
P. Bryk – czy przy tej drodze jest posesja
P. Polak – przecież jest nadwyżka to dać milion na kamień zrobimy te drogi i spokój
P. Skiba – naciskać na województwo, żeby tych środków powodziowych dawali więcej
P. Wójt – są czynione starania i tak patrząc na to ile dostają gminy to wydaje się tak po równo.
P. Skiba – szkoda żeście nie przyszli jak było umówione na dziewiątą tylko teraz wnosicie 
pretensje.
P. Pawełek – droga w grabowej jest do zrobienia jak najwcześniej bo jest nie przejezdna i wjeżdżają 
w prywatne działki.
 
P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady dzisiejszej 
sesji.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
Protokołowała:                                                   Przewodniczący Rady Gminy
 



H.Rogala                                                                      Marian Komasara
 


	PROTOKÓŁ Nr XXXIII/13
	1.     Zatwierdzenie  planu kontroli Komisji Rewizyjnej.

